
 

 

 
Αθήνα, 10 Οκτωβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι διαδικασίες για την ανέγερση του νέου Κέντρου Υγείας 

Μοιρών» 

 

Με την από 11/1/22 Ερώτησή μας προς τον κ. Υπουργό Υγείας, με θέμα: «Να προχωρήσουν οι 

διαδικασίες για την ανέγερση του νέου Κέντρου Υγείας Μοιρών» (Α.Π. 2211), ζητούσαμε να ενημερωθούμε για 

την πορεία του έργου της ανέγερσης του κτιρίου που θα στεγάσει το Κ.Υ. Μοιρών, καθώς ήδη από την 

προηγούμενη κυβέρνηση είχαν προχωρήσει οι διαδικασίες, είχε βρεθεί το οικόπεδο και αναμενόταν η 

ολοκλήρωση της σχετικής μελέτης, ώστε να προχωρήσει η δημοπράτησή του το δεύτερο εξάμηνο του 2019. Ο 

σχεδιασμός αυτός άλλαξε μετά τις εκλογές, με σκοπό τη χρηματοδότηση της ανέγερσης του νέου Κέντρου Υγείας 

Μοιρών από το Ταμείο Ανάκαμψης. 

Συγκεκριμένα, το κτιριολογικό πρόγραμμα του Κέντρου Υγείας είχε ήδη εγκριθεί με την Υπουργική 

Απόφαση Α.Π. Α3β/Γ.Π. 20700/5-4-2019, ενώ με την Απόφαση του Αντιπεριφερειάρχη Κρήτης 172997 (ΦΕΚ 

454/Δ/08.08.2019) τροποποιήθηκε το εγκεκριμένο σχέδιο πόλης Μοιρών με την μετατροπή τμήματος του Ο.Τ.92 

και του Ο.Τ.94 σε Κοινωφελή Χώρο Περίθαλψης Κ.Φ. 92α και Κ.Φ. 94α αντίστοιχα και τον καθορισμό ειδικών 

όρων δόμησης για την ανέγερση του κοινωφελούς κτιρίου, αναφορικά με την ανέγερση του εν λόγω ακινήτου. 

Επιπρόσθετα, στις 29 Ιουνίου 2021, ολοκληρώθηκε η παραχώρηση του οικοπέδου από τον Δήμο Φαιστού για 

την ανέγερση του Κέντρου Υγείας Μοιρών. 

Σύμφωνα με την Απάντηση του Υπουργείου Υγείας , η 7η Υ.ΠΕ. Κρήτης έχει ήδη ολοκληρώσει το φάκελο 

του έργου, ο οποίος περιέχει το σύνολο των τεχνικών στοιχείων, αναγκαίων για τη χρηματοδότηση της μελέτης, 

συμπεριλαμβανομένης της προεκτιμώμενης αμοιβής βάσει της κείμενης νομοθεσίας. Και επιπρόσθετα έχει 

διασφαλίσει τη δυνατότητα χρηματοδότησης της μελέτης από ιδίους πόρους, καθώς και δημοπράτησης, βάσει 

της κείμενης νομοθεσίας. Ωστόσο, αναμένεται η απόφαση του Υπουργείου Υγείας σχετικά με τη δυνατότητα 

ένταξης της μελέτης και της κατασκευής του έργου Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας (RRF). 

Επειδή, η εικόνα του υφιστάμενου Κέντρου Υγείας Μοιρών προκαλεί ανησυχία (βαθιές ρωγμές στους 

τοίχους), ιδίως η εικόνα ενός μεγάλου τμήματος του παλιού πετρόκτιστου κτιρίου του Κέντρου Υγείας Μοιρών, το 
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οποίο έχει κριθεί ακατάλληλο μετά τον σεισμό των 6 ρίχτερ στις 27/9/2021 και μάλιστα μέσα σε αυτό γίνονται οι 

εφημερίες, βρίσκονται οι αποθήκες οξυγόνου και υλικού, η κουζίνα, τα αποδυτήρια προσωπικού και όχι μόνο. 

Επειδή, ο Δήμος Φαιστού είναι ένας ιδιαίτερα πολυπληθής Δήμος, με αυξημένες ανάγκες σε ιατρική 

περίθαλψη. 

Επειδή, έχουν ήδη ολοκληρωθεί η παραχώρηση του οικοπέδου, η τροποποίηση  εγκεκριμένου σχεδίου  

πόλης Μοιρών, αναφορικά με την ανέγερση του Κ.Υ. και η 7η Υ.ΠΕ. Κρήτης έχει ήδη ολοκληρώσει το φάκελο 

του έργου έχει διασφαλίσει τη δυνατότητα χρηματοδότησης της μελέτης από ιδίους πόρους, καθώς και 

δημοπράτησης. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

 

1. Υπάρχει τελικά δυνατότητα ένταξης της μελέτης και της κατασκευής του έργου στο Ταμείο 

Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας (RRF); 

2. Αν τελικά το έργο δεν ενταχθεί στο RRF, ποιο το χρονοδιάγραμμα υλοποίησής του, δεδομένου 

ότι η 7η ΥΠΕ έχει διασφαλίσει τη δυνατότητα χρηματοδότησης της μελέτης από ιδίους πόρους, 

καθώς και δημοπράτησης, βάσει της κείμενης νομοθεσίας; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

 

Αυγέρη Θεοδώρα 

 

Βαρεμένος Γεώργιος 

 

Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 



 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

 

Πολάκης Παύλος 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Ραγκούσης Ιωάννης 

 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

 

Φίλης Νικόλαος 

 

Φωτίου Θεανώ 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




